
AGENDA
ALGEMENE LEDENVERGADERING 21 APRIL 2023

Aanvang 19.30 uur in het Praathuis (inloop vanaf 19.00 uur)



JAARVERSLAG VOORZITTER 2022

Overgang
Een overgang van Corona maatregelen naar ons normale doen. Dat was wel even wennen. Maar
langzamerhand zijn we weer in ons normale doen gekomen. Activiteiten kunnen weer gestart en
ontwikkeld worden. Dat is volop in ontwikkeling. De ideeënbus is veranderd in een digitale
denktank waar iedereen aan mee kan doen. De tuinkeuringscommissie is uitgebreid en denkt na
samen met een bestuurslid over taken en functioneren in de toekomst.

Bestuursnieuws
Helaas heeft onze penningmeester Joke van der Linde gemeend haar functie per 1-1-2023 om
persoonlijke redenen op te moeten geven. We betreuren dat ten zeerste en danken haar voor de
inspanningen van de afgelopen jaren waarin de vereniging weer financieel gezond is geworden. Het
penningmeesterschap kostte zeer veel tijd en energie. Zij heeft nog wel zorg gedragen voor de
jaargegevens van 2022 . Bestuur en ex-penningmeester zijn het niet volledig eens met elkaar over
de wijze van registreren in dit verslag. Er is op geen enkele wijze sprake van verdenking op
financieel wanbeleid. Om volledige duidelijkheid te scheppen is onze koepel, de AVVN gevraagd
hierover een advies uit te brengen.

Een tweede punt van discussie was de getekende decharge verklaring kascontrolecommissie 2022.
Dit is niet door de juiste personen (volgens de notulen van de ALV 18 juni 2022) gedaan. De vraag
is of dit wel rechtsgeldig is. Ook daarvoor is advies aan de AVVN gevraagd.

Bovenstaande heeft er toe geleid dat u bij deze stukken geen financieel verslag 2022 en begroting
2023 vindt. Als de AVVN voor de jaarvergadering nog met een advies komt hoort u dat er
vergadering. Er komt daarna een extra algemene ledenvergadering over de financiële
verantwoording over 2022 en de begroting 2023.

Er is plaats voor een nieuwe penningmeester. Om die zo goed mogelijk te kunnen laten functioneren
heeft het bestuur besloten de volledige boekhouding per 1-1-2023 uit te besteden aan de AVVN.
Daar hoort ook het bijhouden van de ledenlijst, het maken van de jaarrekening en niet onbelangrijk
het debiteurenbeheer en begeleiden van eventuele incasso bij.

De kosten daarvoor leiden voor zover we nu kunnen bezien niet tot een verhoging van de
contributie.

Verkiezingen
Er valt deze keer duidelijk wat te kiezen omdat voorzitter en penningmeester afscheid nemen van
hun functie. Voor mij is dat om gezondheidsredenen van mij en mijn vrouw noodzakelijk. Ik wens
de vereniging vanaf deze plaats veel succes en een goede ontwikkeling in de toekomst.

Frank Alkema, voorzitter



JAARVERSLAG SECRETARIS 2022

Van januari t/m december vergaderde het bestuur maandelijks. Er is in totaal 12x vergaderd
waaronder de Algemene Leden Vergadering welke plaatsvond op 18 juni 2022

Bestuursleden 2022
Voorzitter Frank Alkema
Penningmeester Joke van der Linde
Secretaris Julia Anderies
Bestuurslid HOS Marc Bouwman
Bestuurslid Bouw George Schouten afgetreden 20-04-2022
Bestuurslid advies TomWilbrink
Bestuurslid Communicatie Jorna Barning vanaf 01-08-2022 Interim

Commissieleden
Kantine Kees van der Zwet-Slotemaker
Tuinwinkel Katinka Fransman
Beveiliging Simon Bouma
Verzekeringen Linnea Abbo tot de ALV

Aaron Ton na de ALV
Werkzaterdagen Peter van Egmond
Waterbeheer Jan Reijtenbagh
Speeltuin Rene Brasser
Social media website Yvonne van der Kolk
Social media Facebook Lucinda Philippo

Nieuwe tuinders
In 2022 zijn er 23 tuinen inclusief de HOS van tuin verwisseld. De vraag naar tuintjes nam ietwat
af.

Activiteiten
In 2022 kroop iedereen weer een beetje uit de corona schulp en werd er weer voorzichtig begonnen
met het opstarten van de activiteiten. Dankzij de medewerking van hardwerkende vrijwilligers zijn
de open dag en de burendag weer vol enthousiasme bezocht en gevierd.

Ook in 2022 is er achter de schermen weer had gewerkt om veranderingen door te voeren. Er is
gekeken naar kostenbesparingen, meer gestroomlijnde, professionele administratie en
verwerkingsprocessen. Ook wilden we de commissies en alle andere tuinders meer bij de vereniging
betrekken. Dit willen wij graag in 2023 voortzetten en verder uit breiden. Na de ALV heeft Jorna
Barning zich aangemeld en is zij per 1 augustus 2022 toegetreden als interim bestuurslid, zij is een
van de motivators achter diverse ideeën. Ook heeft Hans Spindelaar zich dat jaar aangemeld als
kandidaat (interim) voorzitter.

Helaas was er ook wat minder positiefs, per 12 december heeft Joke van der Linde haar ontslag
ingediend als penningmeester. Wij betreuren dit maar wensen haar alle goeds toe.

Julia Anderies, secretaris



JAARVERSLAG PENNINGMEESTER 2022

Allereerst de mededeling dat ik per 12 december 2022 mijn ontslag heb ingediend bij het bestuur als
penningmeester ingaande 1 januari 2023. Deze beslissing heb ik genomen op grond van de
negatieve uitlatingen door tuinder(s) over mij als persoon.
Mijn belofte om het financiële jaar en de financiële stukken voor de jaarvergadering over 2022 af te
maken, deze gaan hierbij.

De jaarrekening
Met een gunstig resultaat is het boekjaar 2022 afgesloten.
In 2022 zijn in totaal 23 huisjes van eigenaar gewisseld waaronder helaas een onteigening, met de
opbrengst kon afgerekend worden met achterstallige huur.

Investeringen
-- geïnvesteerd .t.w.: bewegwijzering vernieuwd, alarminstallatie kantine

van analoog naar internet, nieuwe PC, laptop en vaatwasser.

Be
In sommige gevallen verliep dit ook in 2022 weer stroef, blijkt ook uit de verdubbeling van de nog

Vaak gehoorde advies is: strenger aanpakken.

Corona
Tot eind januari 2022 waren de corona maatregelen nog van toepassing. Gelukkig na het opheffen
van de lockdown kon er in 2022 wel een fysieke jaarvergadering over 2021 worden gehouden..

Resultaat 2022
Het positieve resultaat 2022 is ontstaan door credit van PWN , t.w. teruggaaf BOL (belasting op
leidingwater) over de jaren 2017-2022.
In mijn verslag over 2021 had ik al aangegeven dat met de huidige prijsstijgingen van energie e.d.

-- meer uitgegeven aan energiekosten.
Voor de toekomst moet er gedacht worden aan een andere oplossing b.v. zonnepanelen.
De AVVN faciliteert in een aantal ondersteuningen, zoals ook e-boekhouding. Momenteel wordt
daar mee gewerkt, zodat dit voor toekomst gewaarborgd is. Maar je moet het nog wel altijd zelf
doen en daar gaat best wel tijd inzitten. Nog net geen vaste baan, hoewel veel tuinders denken dat

van de VTV. Niets daarvan is waar, het is en blijft nog steeds
vrijwilligerswerk.
Aan het enthousiasme van de meeste tuinders ligt het niet maar een organisatie valt of staat met wie
er aan het roer zit.

Joke van der Linde



JAARVERSLAG KANTINE 2022

2022 begon voor de kantine opnieuw met een valse start. De corona sluiting duurde tot eind januari
2022, langzaam kon er weer overgegaan worden tot normale openingstijden. In februari 2022 is met
veel enthousiasme een klaverjas zondagmiddag gepromoot. De aangemelde leden die hieraan mee
wilden doen waren te miniem om een leuke poule te maken. Ook is er een oproep geplaatst om op
vrijdagmiddag te komen biljarten. Dit begint aardig te lopen.

De kantine heeft in de zomer een tweetal activiteiten georganiseerd, op zondag 10 juli 2022 een
open tuinen dag en op zondag 25 september 2022 voor de 2e maal de burendag met struinen in de
tuinen. Beide evenementen kunnen als geslaagd worden aangemerkt.

Helaas, tegen de herfst hebben een tweetal barmedewerkers hun taak neergelegd. Dit met gevolg dat
de kantine vanaf november alleen op vrijdag, zaterdag en zondag geopend is. Zeker is dat de ploeg
van barmedewerkers uitgebreid moet worden.

Voor 2023 is bij het bestuur een budget aangevraagd om de kantine energiezuiniger te maken. Zoals
aanpassen verlichtingen en barkoeling. Tevens is het de wens om ook aan het meubilair wat te
sleutelen, meer een beetje van deze tijd.

Kees van der Zwet-Slotemaker


